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Pitanje broj 37/09

Pitanje:  Da li je izgrađena studija izvodljivosti uspostavljanja brzog voza na 
relaciji Sarajevo-Ilijaš i Sarajevo- Hadžići s  ciljem iznalaženja rješenja za 
efikasnije modele javnog prevoza putnika dijelom  Kantona Sarajevo?

Obrazloženje:  Vlada Kantona Sarajeva je u svojih 300 mjera planirala izgradnju
studija izvodljivosti uspostavljanja brzog voza na relaciji Sarajevo-Ilijaš i 
Sarajevo- Hadžići s  ciljem iznalaženja rješenja za efikasnije modele javnog 
prevoza putnika dijelom Kantona Sarajevo pa me interesuje dokle se došlo sa 
tom strategijom. Ne treba uopšte razmišljati od kojeg značaja bi bila izrada ove 
strategije kad znamo u kom obimo se razvijaju ove dvije opštine u poslednjih 
desetak godina. Uspostavom brzog voza na ovim relacijama bi u velikoj mjeri 
rasteretilo drumski saobračaj koji je u zadnje vrijeme u velikoj espanziji i prilazi
Sarajevu od Vogošće i Hadžića postaju usko grlo za sve učesnike u saobračaju.
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